
Bestyrelsesmøde afd. 1 – Præstehaven 

Mandag den 3. feb. 2020 

 

 

Tilstede: Susanne J – Margit – Lise – Lone 

Afbud: Susanne T 

 

 

Vaskekælder: 

Den nye vaskekælder er på tegnebrættet, vi har valgt selvdoserende vaskemaskiner og tørretumblere, Rino 

har lavet budget som udsendes til bestyrelsen. 

Bestyrelsen har valgt at alle vægge og loft skal males hvidt, der skal mørke (sorte) fliser på gulvene og 

bordplader i samme mørke farve. 

Vognene til vasketøjet skal praymales i to forskellige farver og der skal indkøbes småting i to forskellige 

farver, et sæt til hver vaskerum.  

Vi forventer at starte renoveringen op i marts md., arbejdet vil tage ca. 3 uger hvor det ikke vil være muligt 

at benytte vaskeriet. Der bliver udsendt brev til beboerne inden arbejdet går i gang. 

 

Facebook gruppen: 

Lise rydder op i Facebook gruppen og retter den til, derudover laves der reklame for gruppen. 

 

Info. til beboerne: 

Susanne laver udkast til et velkomstbrev til nye beboere, deri kommer også en reklame for FB gruppen 

samt info. om hvordan man afmelder reklamer. Derudover kommer alle i bestyrelsen med forslag til små 

fakta tekster. 

Ved du at…….. 

Har du tænkt på…….. 

 

Att.: Torben Brandi: 

På markvandring i marts md. 2019 blev der besluttet hvad vi gerne vil have lavet på udearealerne i år, ved 

nærmere gennemgang af langtidsplanen, kan vi ikke se at pengene er sat af. Kan det passe? 

 

Vi fylder snart 80 år, det skal vi markere på en eller anden måde, vi lægger en plan. 

Susanne har været på studietur til Camebridge og Norwich, der blev fremvist billeder af boliger, udearealer 

og legepladser. 

 

Bestyrelsen holder ekstraordinært møde mandag den 2. marts  hvor vi lægge en plan for markvandring. 

 

Næste bestyrelsesmøde med træffetid for beboerne er tirs. d. 7. april kl. 19:00 

 

 

 

 

 


